
   

 

 

Protokoll styrelsemöte 2018-10-03 
Medelpads Orienteringsförbund  

 

 

 
Närvarande styrelse: Jan Nordin, Olof Frænell, Susanne Petersson, Johan Agås. 
Även inbjudna från olika funktioner: Anna Nordin, Olov Vikström, Thomas Rex, Magnus Engberg 
Närvarande adjungerade:  
Plats och tid: Nordichallen onsdag den 3 oktober 2018 
 

§ 1  Mötets öppnande 
 
Jan Nordin öppnade mötet. 

 

§ 2  Sekreterare och justeringsman 
 
Susanne utsågs till sekreterare för mötet. 
Olof fraenell utsågs att justera protokollet. 

 

§ 3  Föregående protokoll 

Vi gick igenom alla punkter. 

Dessa var: Ansvariga sammankallande funktionärer, Samverkan Medelpad/Ångemanland/Jämtland, 
Gemensam föreningsledarträff, Oringen, Ekonomi, 5:e Styrelseledamot. 

 

§ 4 Ekonomi rapport från kassören 

Olof Fraenell meddelar att läget är stabilt. Det mesta går enligt budget. Just nu bla USM och Axa 
stafetten under arbete. 

 

§ 5  Rapport från sammankallande funktionärer i MOF 

5:1 Ungdomsansvarig Thomas Rex. 

Berättar om olika aktiviteter och resor som sker i gemensam regi samt priser ungdomscupen och 
flitpriset. Representanter från olika klubbar hade planeringsmöte i våras för att se över säsongen.  

5:2 Elit och junior ansvarig Anna Nordin 

Arbete fortgår med brobyggarna, där de förutom gemensamma tävlingsresor och läger arbetar med 
utbildningar. Banläggarutbildning och ledarutbildning just nu. Ledarutbildning via Sisu med hopp att 
sedan kunna leda fler arrangemang av typen ”sol skola”. 
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5:3 Tävlingsansvarig Johan Agås 

Johan berättade kort om deras möten, nästa års tävlingar med bla Tour de Medelpad, Oringen, 
Bankontrollanters ersättning och även speciell kontrollant för ungdomsbanor. 

5:4 Skidor – ej närvarande 

5:5 Kartor Magnus Engberg 

Magnus berättade att det finns kartansvariga i resp förening och att de får kartbidrag från kommunen 
(dock ej Timrå). Hårdare regler för bidrag och att det är svårare att få för tävlingar, lättare för 
skola/ungdom och motion. Även ändrade regler för fakturor. 

Det blev också en diskussion om skolkartor. Hur ska vi säkertställa kvalitén på skolkartor? Vem 
ansvarar? Ekonomi? Vi tänker oss att intresset borde ligga hos kommunen, övergripande. 

5:6 Information Olov Vikström 

Viktigt att webplatsen är uppdaterad och fungerar. Olov informerade också att det alltid skickas ut 
pressmeddelanden innan arrangemang. Sedan diskuterade vi hur vi ska få tidningarna att rapportera 
om framgångar och vem i föreningarna som ansvarar för kontakten med media. 

5:7 Utbildning Ann Larsson, genom Susanne Petersson 

Susanne tog upp ämnet samarbete och samordna mellan flera distrikt för att få ihop kurser och 
utbildningar. Viktigt också att kolla behov och önskemål bland medlemmar. 

Kommande kurser från SOFT är i Östersund den 9-11/11. Bredd- och motion samt barn- och ungdom 
13-16 år. Anmälan senast 10/10. Information om dessa läggs ut på MOF webplats. 

5:8 Motion Olof Fraenell 

Olof informerade om arbetsplats orientering, fd korpen. Detta arrangeras numera av olika föreningar 
med sponsorbidrag för utgifter från företagen. 

Vi konstaterade också att det råder ganska bra aktivitet inom motion, med bla succé för Hitta Ut. 

 

§ 6 Nyheter från SOFT 

Olof Fraenell informerar om årets Tränar och tävlingskonferens via SOFT. 

Jan Nordin informerar från mötet med Inge Blomberg, SOFT, i somras och tanken kring att lyfta vår 
region i orienteringssverige. 

 

§ 7 Föreningsledarträff Sollefteå 

Hallstaberget 23-24/11, Fre kväll till lör lunch 300 kr. MOF sponsrar 5 st/förening, övriga betalar själva. 
Deltagarna står själv för resa. Även Brobyggarna inbjudna. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Budkavle eller inte på NM. Många vill ha Budkavle, i alla klasser. Men med fokus på medeldistans och 
kortare banor. En del vill inte ha. Så frågan kommer nog att diskuteras vidare bland Norrlandsdistrikten. 
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Ungdomsstafett på våren. För lite stafetter. Vore kul med en ungdomsstafett på våren. 

Distriktströjor? Det finns nya tröjor som täcker USM gruppens behov. Om det blir fler distriktstafetter bör 
det kanske finnas fler tröjor? Frågan tas vidare till senare. 

 

§ 9 Nästa möte 
 
Nästa möte är tisdag 13 november klockan 18:30-20.00 i SOK stugan.  

 

§ 10 Mötets avslutande 
 
Jan tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
Vid protokollet  Ordförande  Justeras 
 
 
 
 
 
Susanne Petersson  Jan Nordin  Olof Fraenell 
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